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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 30 marca 2017 r. 

 
 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 13 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1430 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Rafał Fogiel 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Włodzimierz Warmus 
5. Sebastian Gaik 
6. Grzegorz Królik 
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Jan Ratajczyk 
9. Adam Stobiecki 
10. Paweł Wąs 
11. Mirosław Włóka 
12. Konstanty Ruciński 
13. Sławomir Szczur 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1.  Bartosz Borkowski 
2.  Michał Gaczkowski 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Czesław Pacan 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
5. Dyrektor BOJO w Sulejowie                                         Michał Kieszkowski 
6. p.o. kierownika Referatu IGP                                        Jarosław Miller 
7. Członek Rady Sołeckiej we Włodzimierzowie             Czesław Karewicz 
8. Mieszkańcy Przygłowa i Sulejowa 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski. Wnioskował               
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

1. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Barkowicach Mokrych, 

2. wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Sulejów. 
 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowana zmianę do porządku obrad o wprowadzenie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Barkowicach Mokrych. 
 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
 
za 11 
przeciwnych 0 
wstrzymujących 0 
 
W punkcie 7 wprowadzony został projekt w/w uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie 
zaproponowana zmianę do porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie 
Gminy Sulejów. 
 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
 
za 11 
przeciwnych 0 
wstrzymujących 0 
 
W punkcie 8 wprowadzony został projekt w/w uchwały. 
  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych                                                       

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę                                                                

w drugim etapie postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli                                                                    
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz  w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem  szkoły. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej, zabudowanej 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXVI/292/2017 z dnia 28 lutego 2017 
roku w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 
2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                   
w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Barkowicach Mokrych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 

9. Interpelacje radnych - odpowiedzi. 
10. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

  Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Na obrady sesji przybył radny Jan Ratajczyk godz. 1440 
 

Punkt 3 
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Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych                                                       

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO w Sulejowie Michał Kieszkowski. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                    
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          12 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/304/2017 w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
 

Punkt 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę                                                                
w drugim etapie postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli                                                                    

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz  w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem  szkoły. 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO w Sulejowie Michał Kieszkowski. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                    
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          12 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/305/2017 w sprawie określenia 
kryteriów branych pod uwagę w drugim etapie postepowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz  w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych dla kandydatów zamieszkałych 
poza obwodem  szkoły. 

 
Punkt 5 

 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej, zabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Purgał – Gębalska Kierownik Referatu Gospodarki 
Nieruchomościami i Rolnictwa. 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
Zapytał odnośnie § 1 ust. 2, czy może być udzielona bonifikata, czy powinno być zapisane, że 
ustala się bonifikatę. 
 
Kierownik Referatu GR 
Elżbieta Purgał – Gębalska 
Wyjaśniła, że jeżeli będzie jednorazowa zapłata, bonifikata ma wynosić 70 %, nie ma progów 
od-do.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          12 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 

 
Na obrady sesji przybył radny Sławomir Szczur godz. 1455 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/306/2017 w sprawie sprzedaży                    
w drodze bezprzetargowej, zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów. 

 
Punkt 6 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXVI/292/2017 z dnia 28 lutego 2017 roku 
w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Odniósł się do Wieloletniej Prognozy Finansowej i zapytał, z czego wynika zadłużenie w 2017 
roku, wydatki na obsługę długu 350 000,00 zł,  odsetki i dyskonto 240 000,00 zł. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.    
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -          13 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/307/2017 w sprawie zmiany 
uchwały XXXVI/292/2017 z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 
 

 
Punkt 7 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                   

w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Barkowicach Mokrych. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 
Organizacyjnego. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -          13 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/308/2017 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                      
w Barkowicach Mokrych. 
 
 

Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 
Pan Jarosław Miller. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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za   -          13 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/309/2017 w sprawie wskazania 
wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 
Sulejów. 

 
 
 

Punkt 9 
 

Interpelacje radnych. 
 

Radni nie zgłosili interpelacji. 
 
 
 

Punkt 10 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 

Radny 
Włodzimierz Warmus 
Złożył wniosek formalny na piśmie w sprawie wystosowania pisma do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi z prośbą o pilne przeprowadzenie kompleksowej kontroli finansowej 
w Miejskim Zakładzie Komunalnym w Sulejowie. 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
Stwierdził, że wniosek radnego Włodzimierza Warmusa jest słuszny, ponieważ wszyscy są 
zaniepokojeni sytuacją finansową Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie i prosił                    
o poparcie wniosku. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki    
Poinformował, iż otrzymał pismo pracowników Miejskiego Zakładu Komunalnego                             
w Sulejowie z dnia 17 marca 2017 roku w sprawie bardzo trudnej sytuacji finansowej 
Miejskiego Zakładu Komunalnego. 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że  dyrektor MZK złożył prośbę o przyśpieszenie całej procedury, jedną   z form 
jest upadłość zakładu. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 
Wnioskował o schemat organizacyjny Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie w celu 
sprawdzenie czy stanowiska dublują się czy nie. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki  
Odpowiedział, że radni muszą podjąć odpowiednią decyzję lecz nie posiadają wiedzy na temat 
funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunalnego. Jest zniesmaczony niewiedzą o programie 
naprawczym w Miejskim Zakładzie Komunalnym, a próbą forsowania przekształcenia                      
w spółkę. Ta spółka nie wiadomo, czy osiągnie  zmiany jakie się oczekuje, gdy nie ma 
programu naprawczego.  
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 
Włodzimierz Warmusa.                                                  
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -          13 
przeciwnych  -           0 
wstrzymujących  -           0 
  
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
  Stwierdził, że na spotkaniu w dniu 10 marca 2017 r. z udziałem Burmistrza, dyrektora i    
  pracowników MZK oraz radnych w sprawie przedstawienia wyników audytu 
  w Miejskim Zakładzie Komunalnym prowadząca  Pani Lidia Piestrzyńska tylko pouczała 

wszystkich, a nie mówiła o konkretach. Niech poniosą konsekwencje ci, co zawinili 
Burmistrz, Dyrektor MZK, Skarbnik , Księgowa MZK, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  

  Zapytał Burmistrza:  
• jakie warunki musi spełnić radny, żeby dostać środki na zrealizowanie w ciągu 2 lat, 7 

zgłoszonych wniosków, 
• czy to prawda, że Pan Pach dostał pozwolenie na wydobywanie kamienia wapiennego            

i na uruchomienie kopalni, 
• co w sprawie pogłębiania Pilicy, 
• co w sprawie budowy obwodnicy, 
• kiedy będzie kruszywo na ulicę Dobra Woda i na ulicę Sadową. 

 
 

Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie, a odnośnie Pana Pacha to nieprawda,  dostał 
tylko decyzję środowiskową. 
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Radny 
Paweł Wąs 
Wnioskował, aby podjąć jakieś kroki w sprawie zalanej wodą działki przy skrzyżowaniu ulic 
Jesionowej  i Grabowej w Poniatowie, ponieważ w takich warunkach nie można funkcjonować. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że gospodarka wodna jest w stanie opłakanym, nie ma kanalizacji i wody nie 
maja gdzie odpływać. Miejski Zakład Komunalny nie ma pieniędzy na budowanie kanalizacji. 
Wykopanie każdego rowu wymaga uzyskania pozwolenia wodnoprawnego, koszty  budowy 
kanalizacji są bardzo duże, metr bieżący kanalizacji 315 waha się w granicach 400-750 zł. 
Drogi budowane były i są bez odwodnienia, ponieważ nie ma pieniędzy. Poprzerywano 
naturalny odpływ. Wybudowane drogi bez odwodnienia po zimie są zniszczone. Oznajmił, że 
mierzą się z problemami, starają się zapobiegać, ale najpierw musi być pozwolenie,                              
a Starostwo kładzie im kłody pod nogi. 

             
Radny 
Sebastian Gaik 
Prosił o posprzątanie śmieci i udrożnienie kanału koło kościoła w Sulejowie oraz przemyślenie 
czy tam gdzie są dzikie wysypiska nie można podstawić kontenerów. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskował o : 

• przygotowywanie map sytuacyjnych pod projekty uchwał w sprawie wykupu, 
sprzedaży, dzierżawy nieruchomości, 

• ustawienie dwóch tablic sytuacyjnych przy przystankach w Przygłowie, 
• ustawienie tablicy informacyjnej  przy skrzyżowaniu ulic Topolowej i ulicy Górnej na 

barierkach ochronnych chodnika, 
• ustawienie tablicy informacyjnej przy ulicy Przygłów Las, 
• usunięcie nanosu, mułu, piasku z korytka odwadniającego przy ulicy Słonecznej                   

w Przygłowie i sprawdzenie instalacji czy spełnia wymogi i działa, 
• zniesienie granicy i przeanalizowanie dowożenia wszystkich dzieci. 

 
 

Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki 
Przedstawił: 

• wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Włodzimierzowa z dnia 10 marca 2017 roku                   
w sprawie zmiany nazwy w adresie ośrodka zdrowia i szkoły w Przygłowie oraz 
odpowiedź na ten wniosek, znak: OR0004.43.2017 z dnia 17 marca 2017 roku, 

• wniosek Komisji Rolnej z dnia 23 marca 2017 roku w sprawie przygotowanie projektu 
uchwały w sprawie zmiany nazwy miejscowości w dotychczasowym adresie szkoły 
podstawowej  z Przygłowa na Włodzimierzów oraz uchwały w sprawie zmiany nazwy 
miejscowości w dotychczasowym adresie ośrodka zdrowia z Przygłowa na 
Włodzimierzów, 

• pismo Rady Rodziców z Przygłowa sprzeciwiających się zmianie nazwy szkoły. 
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Członek Rady Sołeckiej we Włodzimierzowie 
Czesław Karewicz 
Odniósł się do sprawy zmiany adresu szkoły, ponieważ adres brzmi: Szkoła Podstawowa                   
w Przygłowie z siedzibą we Włodzimierzowie ulica Łęczyńska. Prosił o wskazanie gdzie                   
w Przygłowie jest ulica Łęczyńska. Stwierdził, że powinno być uporządkowane, formalnie 
poprawione, a jest teraz okazja, ponieważ będzie nadawane imię szkole. Zmiana szyldu                         
i zmiana pieczątki to nie są duże koszty. W imieniu swoim i mieszkańców Włodzimierzowa 
prosi Burmistrza i Radnych Rady Miejskiej o podjęcie stosownej decyzji. 
 
Dyrektor BOJO 
Michał Kieszkowski 
Przedstawił wniosek o nadanie szkole podstawowej w Przygłowie imienia. Powiedział, że są 
już poniesione koszty w tej sprawie i jak to będzie jeżeli w maju podjęta zostanie uchwała                       
o nadaniu imienia, a w czerwcu uchwała o zmianie nazwy szkoły. Stwierdził, iż trzeba 
zakończyć procedurę nadania imienia szkole i podjąć uchwałę w sprawie zmiany nazwy 
szkoły. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Stwierdził, że rozsądnie by było, aby od 1 września zmienić nazwę szkoły dopiero później za 
rok nadać imię szkole. Grunty szkoły to grunty Włodzimierzowa, a nie Przygłowa. 
 
Członek Rady Sołeckiej we Włodzimierzowie 
Czesław Karewicz 
Odpowiedział, że szkoła ma wspaniały dorobek i nikt nie chce tego zbezcześcić, ale szkoła 
powinna mieć właściwy adres. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zapytał Pana Karewicza, dlaczego wcześniej nic nie robiła Rada Sołecka we Włodzimierzowie 
w tej sprawie dopiero teraz jak Rada Rodziców podjęła decyzję o nadaniu patrona, ponieważ 
jedyna szkoła nie ma patrona. Stwierdził, że nigdy nie było problemu z nazwą adresu . Między 
Włodzimierzowem, a Przygłowem nie ma granicy i nie widzi problemu. Nikt przez tyle lat nie 
widział problemu, nie zgłaszał i nie proponował zmiany. Prosił, aby zmianę szkoły wprowadzić 
jak będzie przekształcanie szkoły 6 - letniej na 8 – letnią. 
 
Burmistrz Sulejowa  
Wojciech Ostrowski 
Odniósł się do nazwy adresu: Szkoła Podstawowa w Przygłowie z siedzibą we 
Włodzimierzowie ulica Łęczyńska w Sulejowie. Stwierdził, że jest bałagan i trzeba to 
rozwiązać do 1 września 2017 r. 
 
Mieszkaniec Przygłowa 
Artur Plichta 
W imieniu mieszkańców Przygłowa złożył wniosek do protokołu z prośbą o podjęcie uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla nieruchomości położonych w otulinie Sulejowskiego Parku Krajobrazowego w obrębie 
Przygłów. 
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Mieszkaniec Sulejowa 
Grzegorz Nowak 
Zapytał, dlaczego na terenie JOR POLANY nie ma nadleśniczego i nikt nie pilnuje co tam się 
dzieje. Od Ośrodka Wiktoria w stronę Polanki wycięte zostały drzewa i skradzione.                 
Odniósł się do pism, które złożył w Urzędzie w sprawie wodomierzy i wycinki drzew i nie 
dostał do tej pory odpowiedzi na nie. Stwierdził, że przez zakup wodomierzy przez dyrektora 
MZK są długi w Zakładzie Komunalnym. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Odniósł się do korków w Sulejowie i tirów rozjeżdżających drogi i zapytał dlaczego nikt nic 
nie robi w tej sprawie, powinniśmy strajkować jak każda mała miejscowość. Czeka już 3 lata 
na wstawienie znaku drogowego wjazd do 3,5 tony na ulicy Łącznej w Sulejowie. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, iż komisja bezpieczeństwa stwierdziła, że musi być droga jednokierunkowa. 
Uzgodnienia z odpowiednimi instytucjami i dokumentacja zostanie opracowana  do końca 
sierpnia 2017 roku.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Zapytał, czy jest rozstrzygnięty przetarg na naprawę dróg na terenie Sulejowa. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że będzie podpisana umowa 04 kwietnia 2017 r. z Panem Marianem 
Kacprzykiem na naprawę dróg. 
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Podziękował za budowę chodnika w Witowie Kolonia. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
Odniósł się do petycji pracowników Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie 
Stwierdził, że niełatwe zadanie przed Burmistrzem i Radą Miejską w Sulejowie, ale i tak 
będzie na radnych i wszyscy będą mieli pretensje do radnych. 70 pracowników z rodzinami 
będzie na bruku. , zacznijmy się dogadywać. Nie było takich cudów, żeby  ktoś przez rok zrobił 
półtora miliona długu. Zawsze były kłopoty z zakładem, ale Burmistrz, Skarbnik, Radni  
stawali na głowie i nigdy nie było takiego zadłużenia. 
 
Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki 
Poinformował radnych: 
- że sesja Rady Miejskiej w Sulejowie odbędzie się w 27 kwietnia 2017 r. o godzinie 1000                       
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  w Miejskim Ośrodku Kultury w Sulejowie. 
- o składaniu oświadczeń majątkowych, termin do końca kwietnia, 
- o odwołaniu Pani Sylwii Klass z pełnienia funkcji dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury                
  w Sulejowie. 
Przywitał Panią Małgorzatę Łągiewską. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski  
Przedstawił  Panią  Małgorzatę Łągiewską jako kandydatkę na Skarbnika Gminy Sulejów oraz 
poinformował, że zgodnie z nowymi przepisami dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury będzie 
wybierany w drodze konkursu na 5 lat, tak jak wybierani są dyrektorzy szkół. 
    
     

Punkt 11 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 30 marca 2017 r.                              
o godzinie 1710.                       
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